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نماینده: همدان به شهردار 24 ساعته نیاز دارد
 اونوقت اگــه بچه اش بد تربیت بشــه نماینده 

می گه چرا؟
با  بازنشستگان  متناسب ســازی حقوق  حاجی بابایی: 

کارمندان 
 لطفــاً با وعده توخالی بــرای بندگان خدا امید 

ایجاد نکنید.
گزارش: عدم بی مهری های وزارت نیرو 

 با دادن پول باید آن ها را نیرومند و پر مهر کرد.
نماینده: مسؤولان از روی جوانان بیکار شرمنده اند

 پس خواســتار اخــذ حقوق کمتری شــوند تا 
بودجه اشتغالزائی افزایش یابد.

جرعه نور: گران بهاترین هدیه خدا به دوستانش 
 دوستی با اهل بیت پیامبر علیهم السلام.

میز مطالعه: کتاب زن همسایه در ایران 
 بجــای تربیــت فرزنــد، وقتش را بــه بطالت 

می گذراند.
کاریکلماتور: لامپ سوخته 

 باید عوضش کرد وگرنه شب ها خانه تاریکه. 
اقتصاد: تراکم فروشی، بیماری اقتصاد شهری 

 و درآمدش نیاز امروز شهرداری. 
ســخنران: داعیه داران حقوق بشــر ناقضــان حقوق 

انسان ها 
 ادعا می کنه که عملش پنهان بماند.

تحلیل: زوال آمریکا سال هاست آغاز شده است
 به ویژه از زمانی  که امام خمینی فرمودند: آمریکا 

نمی تواند هیچ غلطی بکند.
خبر: طرح دیوار ســبز در باغ بهشــت همــدان اجرا 

می شود
 بعد مردم از داخل دیوارها عبور می کنند!

تلخکخان

فرمانده انتظامی استان همدان خبر داد:
کشف 25 کیلوگرم تریاک 

و دستگیری 2 قاچاقچی

سپهرغرب، گروه استان ها: فرمانده انتظامی استان 
همدان از کشف 25 کیلوگرم مواد مخدر از نوع تریاک 
توسط مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر استان در 

شهر همدان خبر داد.
سردار بخشعلی کامرانی صالح گفت: پلیس مبارزه با مواد 
مخدر فرماندهی انتظامی اســتان همــدان با انجام کارهای 
اطلاعاتی چند ماهه، موفق به شناســایی قاچاقچیان فعال 
تهیه و توزیع مواد مخدر تریاک در شهرســتان همدان شد 
و رســیدگی به این موضوع را به صورت ویژه در دستور کار 

خود قرار داد.
وی افزود: در ادامه تحقیقات صورت گرفته مشخص شد 
ایــن قاچاقچیان، مواد مخدر خود را از اســتان های جنوبی 
کشــور تهیه و قصد انتقال آن به شــهر همدان را دارند که 
به منظور جلوگیری از خرد و پخش شدن محموله، خودرو 
آن ها با حضور به موقع مأموران، شناسایی و در ورودی شهر 

همدان متوقف شد.
فرمانده انتظامی استان همدان اظهار کرد: در بازرسی از 
خودرو مقدار 25کیلوگرم تریاک کشــف و دو نفر قاچاقچی 
در این خصوص دســتگیر و پس از تشکیل پرونده تحویل 

مقام قضایی شدند.
کامرانی صالح تصریح کرد: تکیه بر اعتماد و تعامل مردم 
عرصــه را بر قاچاقچیان مواد مخدر تنگ کرده و اســتمرار 
تعامل و ارتباط با مردم یکــی از اولویت های پلیس مبارزه 

با مواد مخدر است.

خبــر

نماینده مردم شهرستان ملایر در مجلس شورای اسلامی 
در خصوص جابه جایی مدیران خواستار شد:

استاندار همدان قدری عقلانیت 
به فرماندار ملایر بیاموزد

سپهرغرب، گروه استان ها - طاهره ترابی مهوش: 
نماینده مردم ملایر در مجلس شورای اسلامی با اشاره 
فرماندار  توسط  مدیران  به جابه جایی های خودسرانه 
ملایر، گفت: از اســتاندار همــدان می خواهم قدری 

عقلانیت به فرماندار ملایر بیاموزد.
حجت الاســلام احد آزادیخواه در گفت وگوی اختصاصی 
با ســپهرغرب با اشــاره به تغییر مدیریت ها در شهرستان 
ملایر، گفت: فرماندار ملایر گویا نمی خواهد بپذیرد که مردم 
ملایر دو نماینده در مجلس شــورای اسلامی دارند چراکه با 
رایزنی هــای ناقض و بی توجهی بــه مطالبات نیمی از مردم 
این شهرستان به صورت خودسرانه اقدام به جابه جایی نیروها 

می کند.
وی با اشاره به اینکه برخی از مدیرانی که توسط فرماندار 
در شهرستان ها منصوب شــده اند تنها دو ماه دوام آورده اند، 
اظهار کــرد: بعدازاین مدت مجبور به جابه جای این مدیران 
شده است لذا این امر را می توان به عنوان یک اشتباه فاحش 

و بزرگ مدیر اجرایی شهرستان ملایر دانست.
آزادیخواه ادامه داد: بی توجهی به خواســته ها و مطالبات 
مردم و عدم توجه به تجربه و کارآمدی نیروها و درعین حال 
توجــه صــرف بــه جریان هــای سیاســی در انتصاب ها و 
جابه جایی های جانب دارانه و عجولانه در ســطح مدیریت ها 

نتیجه ای جز جابجایی های مکرر را نخواهد داشت.
نماینده مردم ملایر در مجلس شــورای اسلامی با اشاره 
به اینکه بنده خواستار این هستم که استاندار همدان قدری 
از عقلانیت را که در استان پیگیری پیاده کردن آن است را 
به فرماندار ملایر بیاموزد، اظهار کرد: بنده به عنوان نماینده 
منتخب مردم ســکوت نخواهم کرد و ایــن امر را از طریق 

سؤال از وزیر پیگیری می کنم.
وی با اشــاره به اینکه فرمانــدار ملایر در تغییر مدیریت ها 
همچون هلال احمر، منابع طبیعی و بخشــداری ها حتی یک 
تماس تلفنی هم با نمایندگان این شهرستان نداشته است، گفت: 
بنده این مسئله را به عنوان مطالبات مردم در صحن مجلس از 
موضع قدرت حتماً پیگیری خواهم کرد لذا این امر هشدار است 
به فرماندار که مراقب رفتار سیاســی خود باشد چراکه مردم 

ملایر رفتارهای این چنینی ضد مردمی را برنمی تابند.
آزادیخواه بــا بیان اینکــه جابه جایی های خودســرانه، 
عجولانه و مغرورانه به هیچ وجه با برنامه توســعه شهرستان 
سازگار نیست، افزود: این امر برنامه های اجرایی و خدمت به 

مردم را مختل می کند.
     راه آهن ملایر به همدان باید به یکدیگر متصل 

شوند
نماینده مردم ملایر در مجلس شــورای اسلامی در ادامه 
با اشــاره به تذکر مکتوب به وزیر راه و شهرســازی، عنوان 
کرد: این تذکر مربوط به راه آهن ملایر به همدان بود چراکه 
به عنوان مطالبه ما در ســفر وزیر راه و شهرسازی به استان 
مطرح شــد که دو راه آهن غرب کشــور که یکی از آن ها از 
همدان و دیگری از ملایر می گذرد به یکدیگر متصل شــوند 
اما متأســفانه اقدامی در این خصوص صورت نپذیرفته بود 
لذا تذکر لازم از طریق نمایندگان به صورت مکتوب به وزیر 

مربوط ارجاع داده شد.
وی همچنین در خصوص تذکری که شخصاً در خصوص 
مشــکلات مســاکن مهر به وزیر راه و شهرسازی ارائه داده 
بود نیز گفت: از آنجا که ســاکنان این مســاکن با مشکلات 
عجیب وغریبی مواجه هســتند و نیز از آنجایی که وزیر راه و 
شهرسازی موظف است سریعاً نقایص این مساکن را برطرف 
وجبــران کند لذا دراین باره تذکــر لازم به وزیر در پیگیری 

مشکلات داده شد.
     استقرار مرکز آنژیوگرافی در بیمارستان امام 

حسین)ع(
وی در پایــان از اســتقرار مرکز آنژیوگرافــی در محل 
بیمارســتان امام حسین )ع( ملایر در آینده ای نزدیک خبر 
داد و عنوان کرد: این مرکز در حد شــعار نیست هرچند در 
ابتدای امر به لحاظ نیازمندی این مرکز به اســتانداردهای 
پزشکی و وجود جراح قلب این مهم نشدنی به نظر می رسد 
و ایــن تصور را بــه ذهن متبادر می کرد امــا با رایزنی های 

به عمل آمده این امر خوشبختانه محقق شد.

خبــر
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به همت بسیج سازندگی سپاه انصارالحسین )ع( همدان صورت گرفت:

آب رسانی، آغازی بر کارآفرینی در روستای کمشانه اسدآباد
مدیر  اســتان ها:  گروه  ســپهرغرب، 
سپاه  ســازندگی  بســیج  عمرانی  فنی، 
به  از آب رسانی  انصارالحسین )ع( همدان 
روستای کمشانه اسدآباد بااعتباری بالغ بر 

40 میلیون تومان خبر داد.
علی اصغــر رحیمــی اظهار کرد: روســتای 
کمشــانه از روســتاهای محــروم و دورافتاده 
شهرستان اسدآباد اســت که ساکنان آن برای 
تهیه آب شرب و کشــاورزی همواره با مشکل 

مواجهه بوده اند.
وی در ادامه افزود: ســاکنان این روستا 
آب موردنیاز خود را از آب های جاری شــده 
12 امــام تأمین  از ارتفاعــات و کوه هــای 

می کردند.
رحیمــی خاطرنشــان کــرد: ایــن آب به 
دلیــل اینکه از طریق جوی هــای غیراصولی و 
غیراســتاندارد به داخل روستا هدایت می شد، 
در طول مسیر به وســیله دام ها و احشام، آلوده 
می شد و سلامتی مردم روستا را تهدید می کرد.

مدیر فنی، عمرانی بســیج ســازندگی سپاه 
انصارالحســین )ع( همدان گفت: علاوه بر این 
مشکلات، تبخیر آب در طول مسیر و هدر رفت 
آن نیز از دیگر مشکلات انتقال آب به این شیوه 

در روستای کمشانه اسدآباد بود.
وی با اشاره به شناسایی و بررسی مشکلات 
روســتای کمشــانه اســدآباد، تصریح کرد: در 
محروم  مناطق  از  محرومیت زدایــی  راســتای 
اســتان، به پیشــنهاد سپاه ناحیه اســدآباد، از 
نزدیک مشــکلات آب رســانی این روســتا را 
بررســی کردیم و برای رفع آن تدابیری توسط 
بسیج ســازندگی استان اندیشیده و منابع مالی 
موردنیــاز آن از طریق قرارگاه محرومیت زدایی 

تأمین شد.
رحیمی بیان کرد: طــرح به گونه ای بود که 
ضمن انتقال صحیح آب از ارتفاعات 12 امام به 
روستا، اکوسیستم طبیعی محل نیز از بین نرود 
و بافت گیاهــی و حیوانات نیز بتوانند همچون 
گذشته از آب موجود در منطقه تغذیه کنند؛ به 
همین دلیل در طول مسیر آب رسانی، اقدام به 

احداث آبشخور کردیم.
مدیر فنی، عمرانی بســیج ســازندگی سپاه 
انصارالحسین )ع( همدان اظهار کرد: یک هزار 
و 500 متر لوله گذاری از ســه چشــمه موجود 
در ارتفاعات داشــتیم که آب را تا 300 متری 
آب بند ساخته شــده در روســتا می رساند و در 
فــاز دوم که به زودی آغاز خواهد شــد درصدد 

لوله گــذاری 300 متر باقی مانده تــا آب بند و 
افزایــش ظرفیت و حجم آب بنــد تا 4 میلیون 

لیتر مربع هستیم.
وی گفت: برای اینکه مردم روستا از این آب 
برای آشــامیدن استفاده کنند نیاز است که آب 
را کلرزنــی کنند که بــا پیگیری صورت گرفته 
به زودی تجهیــزات لازم برای این کار نیز تهیه 

خواهد شد.
رحیمی در مورد اهمیت ایــن اقدام یادآور 
شــد: با این کار، آب لازم برای کشاورزی 550 
هکتار زمین فراهم  شده است و به عبارتی بیشتر 
اسدآباد می توانند  کشاورزان منطقه چهاردولی 
از ایــن طریق آب موردنیاز زمین های خود را از 

آب بند ساخته شده تهیه کنند.
وی با بیان اینکه توســعه و ترویج کشاورزی 
مکانیزه و نوین در ســایه وجود آب امکان پذیر 
ازآنجاکه آب رسانی  اســت، خاطرنشــان کرد: 
صــورت گرفتــه در روســتای کمشــانه منبع 
طبیعی دارد، می توان با یک برنامه ریزی درست 
و نوبت بنــدی اصولــی، امکان اســتفاده همه 

کشاورزان از آب را فراهم کرد.
مدیــر فنــی، عمرانی بســیج ســازندگی 
ســپاه انصارالحســین )ع( همدان تأکید کرد: 

همچنیــن می تــوان بــا مدیریت درســت و 
اســتخرهای مناســب در مسیر آب،  ساخت 
بســتر مناســب برای پرورش ماهی در روستا 
را فراهــم کرد کــه این موضــوع می تواند به 
افزایش اشــتغال در روســتا و عدم مهاجرت 

ساکنان آن منجر شود.
وی اعتبار این طرح را نزدیک به 40 میلیون 
تومــان بیان کرد و گفــت: 50 درصد از اعتبار 
این کار از طریق قرارگاه محرومیت زدایی سپاه 
و مابقــی آن نیز از طریق مشــارکت مردمی و 

سپاه ناحیه اسدآباد تأمین شد.
رحیمــی افــزود: ایــن کار 20 روز به طول 
انجامید و مردم روستا که آب رسانی برای آن ها 
اهمیت داشــت در قالب گروه جهادی شهدای 

کمشانه ما را در انجام این پروژه یاری کردند.
وی ابــراز کرد: از اینکه توانســته ایم وظیفه 
خود را در تحقق آرزوی مردم روستای کمشانه 
بــرآورده کنیم راضی و خرســند هســتیم اما 
وقتی متوجه شــدیم که مردم روســتا در حال 
برنامه ریزی هســتند تــا با ایــن آب اقدام به 
کارآفرینــی و ایجاد کارگاه هــای پرورش قارچ، 
بلدرچیــن، ماهــی و بوقلمــون کنند، بســیار 

خوشحال تر شدیم.

سپهرغرب عنوان کرد:

چغندرکاران و مصیبت تحویل
نعمتی که در بی تدبیری مسؤولان به نقمت تبدیل شده

طاهره   - اســتان ها  گروه  سپهرغرب، 
ترابی مهوش: هرســال پاییــز کوهی از 
مشــکلات گریبان چغندرکاران اســتان 
همدان را می گیرد؛ مشــکلاتی که برخی 
خودســاخته و برخی هم ناخواســته به 
وجود می آید تــا جایی که تولیدکنندگان 
بر سر دوراهی  را  اســتان  چغندرقند در 
قرار می دهد که آیا بازهم سال دیگر اقدام 
به کاشــت این محصــول بکنند یا خیر؟ 
چنانکه طی ســال جاری با افزایش میزان 
تولید محصول بازهم کشاورزان چغندرکار 
همدان با مصیبت تحویل محصول خود به 

کارخانه قند مواجه اند.
استان همدان با توجه به سهم بسزایی که در 
تولید محصولات کشاورزی ازجمله گندم، جو، 
ذرت، چغندر و سیب زمینی دارد در غرب کشور 
از جایگاه ویژه ای برخورداراســت که همین امر 
می طلبد تا در بخش کشاورزی به استان توجه 
ویژه ای از ســوی مسؤولان ارشد استان مبذول 
گردد تا بتــوان در آینده نیز بر اســتوایی این 
جایگاه در کشــور اتکا کرد که محصول چغندر 
اســتان همدان نیز از چنین وضعیتی برخوردار 

است.
شهرستان های  چغندر  محصول  متأســفانه 
اســتان نیز همچون دیگــر محصولات زراعی و 
باغی مــورد بی مهری قرارگرفتــه به طوری که 
این روزها کشــاورزان چغنــدرکار برای تحویل 
محصــول خــود کامشــان تلخ اســت چراکه 
کارخانــه قنــد همــدان پاســخگوی پذیرش 
محصول تولیدشده نیست و بنابراین محصولات 
برداشت شــده در مزارع بر روی هم انباشته شده 
و فاسد می شــوندو در این راستا و برای اطلاع 
دقیق از وضعیت خرید این محصول با تعدادی 
از کشــاورزان و دهیاران روستاهای شهرستان 
اســدآباد و تویســرکان گفت وگویی را ترتیب 

دادیم که در ادامه شاهد آن خواهید بود.
دهیار روستای قاســم آباد تویسرکان با بیان 
اینکه متأسفانه چغندر برداشت شده این روستا 
در مزارع بر روی هم انباشته شده اند، گفت: حتی 
برخی کشــاورزان، محصول خــود را به دلیل 
عدم تحویل از سوی کارخانه قند همدان هنوز 

برداشت نکرده اند.
قلخانیاز با اشــاره به فساد محصول چغندر 
به دلیل عــدم تحویل از ســوی کارخانه قند، 
افزود: این معضل باعث شــده تا کشــاورزان به 
دنبال ارسال محصول به دیگر استان ها ازجمله 
شیراز باشند اما به دلیل بالا بودن هزینه ارسال 
محصول این امر مقرون به صرفه نیست و از توان 

کشاورز خارج است.
وی بــا بیــان اینکه هرســاله کشــاورزان 

چغندرکار اســدآبادی در تحویل محصول خود 
به کارخانه قند استان مشکل دارند، اظهار کرد: 
امســال به دلیل حجم بالای تولید این مشکل 

به صورت حادتری بروز کرده است.
دهیار روستای چاشــخوره تویسرکان نیز با 
اشــاره به اینکه این مشکل به مازاد کشتی که 
از سوی کشــاورزان صورت گرفته بازمی گردد، 
گفت: هرساله کارخانه قند در قراردادی میزان 
پذیرش محصول را برای کشــاورزان مشــخص 
می کند اما امسال کشاورزان این میزان تعهد را 
رعایت نکرده و اقدام به افزایش سطح زیر کشت 
کردند که نتیجــه ای جز مازاد محصول را برای 

تحویل در پی نداشت.
وی با اشاره به زمان بر بودن تحویل محصول 
از کشــاورزان، عنــوان کــرد: بر این اســاس 
کشاورزان مازاد محصول را باید برای جلوگیری 
از فساد به استان هایی همچون اصفهان، شیراز 
و مشهد ارســال کنند که هزینه هنگفتی را بر 

کشاورزان تحمیل می کند.
قلخانی با اشــاره به اینکه نباید کشــاورزان 
را در ایــن قصه تلخ مقصــر قلمداد کرد، گفت: 
وقتی پول گندم کشــاورزان به موقع پرداخت 
نمی شــود و یا اینکه بازار محصول سیب زمینی 
از ثبات برخوردار نیســت کشاورز مجبور است 
برای تأمین معاش خــود به خیال اینکه خرید 
محصول چغندر تضمینی اســت میزان کشت 
خود را افزایش دهد اما متأســفانه این محصول 
نیز چیزی جز ضرر برای کشاورز به دنبال ندارد.

وی بــا بیــان اینکه در حــال حاضر حدود 
250 هکتــار از مزارع چاشــخوره زیر کشــت 
چغندراســت، عنوان کرد: در نظــر بگیرید که 
در هر هکتار 60 تن چغندر برداشــت می شود 
حال آنکــه اضافه کشــت امســال را نیز به این 

میزان باید افزود.
دهیار روســتای چاشــخوره تویســرکان با 
بیان اینکه باید سیاســت درســتی درراستای 
جلوگیــری از هدر رفــت چنین ســرمایه ای 
پیش روی کشــاورزان ترســیم شــود، تصریح 
کــرد: این مهم می توانــد از طریق افزایش تناژ 
پذیرش محصول از ســوی کارخانه انجام پذیرد 
و یا اینکه برنامه ریزی دقیق از ســوی مدیریت 
جهاد کشــاورزی در میزان کشت این محصول 
در استان به کشاورزان ارائه گردد تا کشاورزان 
اقدام به کشــت مازاد نکنند اما متأســفانه این 

سیاست وجود ندارد.
وی در خصــوص بهره منــدی از ظرفیــت 
کشــاورزان برای احداث کارخانــه قند، گفت: 
گرچه این امــر به نظر بنده بــا وضعیت مالی 
کنونی کشــاورزان محقق نمی شود اما می توان 
احــداث کارخانــه را به صــورت ســهامی و با 

مشارکت دولت در دستور کار قرار داد.
در ادامه دهیار روســتای قاســم آباد لک لک 
اســدآباد نیــز با بیــان اینکه در حــال حاضر 
وضعیت کشــاورزان چغندرکار اسدآباد اسفبار 
است، عنوان کرد: به واقع می توان گفت انباشت 
چغندرقنــد در مزارع و اراضی به مصیبتی برای 

کشاورزان تبدیل شده است.
محمد ســمائی فلاحی با طرح این ســؤال 
که در حال حاضر نماینده شهرســتان اسدآباد 
کجاســت؟ تصریح کــرد: در بحبوحه انتخابات 
همین نماینــدگان قول احــداث کارخانه های 
فــرآوری محصــول را می دهند امــا همین که 
جایگاهشــان تثبیت و محکم شد کشاورزان و 

مشکلاتشان را فراموش می کنند.
وی با اشــاره به انباشــت محصول چغندر 
کشاورزان به میزان 150 تا 200 تن در مزارع، 
اظهار کرد: محصولات برداشته شده اغلب دچار 

کپک زدگی شده اند.
دهیار روســتای قاسم آباد لک لک اسدآباد با 
بیان اینکه متأســفانه برای کشاورزان چاره ای 
جز فروش محصول به دلالان اصفهان، مشــهد 
و اهواز با نازل ترین قیمت نمانده اســت، اذعان 
کرد: در این صورت نیز تضمینی برای پرداخت 

پول وجود ندارد.
وی بــا اشــاره بــه محــدود بــودن خرید 
محصول چغندر از ســوی کارخانه قند همدان، 
تشریح کرد: خرید از ســوی کارخانه به صورت 
بلوک بندی اســت بدین صورت که بنده خود 9 
هکتــار زمین را در یک بلــوک صد هکتاری به 
کشت چغندر اختصاص دادم حال آنکه کارخانه 
قند عنوان کرده که از این بلوک هر 24 ساعت 
یک کامیون پذیرش می کند این در حالی است 
که به طور میانگین در این مســاحت 1500 تن 
چغندر برداشت می شود لذا تحویل کل محصول 
این بلوک دو ماه ونیم بــه طول می انجامد که 
چیزی جز خشــکی و سیاه شــدن محصول را 

نمی توان متصور شد.
ســمائی فلاحی با اشــاره بــه اینکه علت 
ایــن امر از ســوی کارخانه قند نبــود ظرفیت 
اعلام می شــود، عنوان کــرد: در مراجعاتی که 
به کارخانه قند داشــتیم مشــخص شد که این 
کارخانه محصــولات دیگر اســتان ها همچون 
کرمانشاه، قزوین و اراک را خریداری می کند اما 

نسبت به خرید محصول استان بی اعتنا است.
وی با اشــاره بــه اینکه متأســفانه نماینده 
کشاورزان اســتان در کارخانه قند نیز همکاری 
خوبی با کشــاورزان ندارد، تصریــح کرد: این 
فرد به عنوان نماینده کشــاورزان از آن ها درصد 
دریافت می کنــد اما در مشــخص کردن عیار 
محصــول معیار مشــخصی را رعایت نمی کند 

به عنوان مثــال برای یــک زمین 3 نــوع عیار 
مشخص می کند.

دهیار روســتای قاسم آباد لک لک اسدآباد با 
اشــاره به اینکه در حال حاضر در کشــت خود 
از بذر نانو اســتفاده می کنم، عنــوان کرد: در 
هــر هکتار به طور میانگیــن 120 تن محصول 

برداشت می کنیم.
ســمائی فلاحی با اشــاره به اینکه نمی دانم 
پشــت مدیر کارخانه قند همــدان به کجا گرم 
اســت چراکــه بنده با تعــدادی از شــوراها و 
کشاورزان به دفتر وی مراجعه کردیم و او گفت 
که نه تنها شما بلکه استاندار هم نمی تواند برای 

من تعیین تکلیف کند.
وی بــا اشــاره به اینکــه دهیار روســتای 
نجف آباد نیز هســت، یادآور شد: در این روستا 
500 هکتار از اراضی زیر کشــت چغندر است 
که اگر هکتاری 100 تن هم محصول برداشت 
شــود به طور میانگین 5 هزار تن چغندر سالانه 

تولید می شود.
سمائی فلاحی ادامه داد: با در نظر گرفتن 
4 هــزار تن چغندر در روســتای قاســم آباد 
لک لــک و میانگیــن 2 هزار تن بــرای دیگر 
روستاهای شهرســتان اسدآباد می توان گفت 
قطب چغندر اســتان به دلیــل عدم پذیرش 
محصــول از ســوی کارخانه قنــد در معرض 

گرفته است. قرار  تهدید 
مع الوصف با توجه به آنچه گفته شــد باید 
از مدیران عرصه کشــاورزی استان پرسید که 
به واقع برنامه آن ها برای چند سال بعد استان 
چیســت؟ و اینکه در حال حاضر کشــاورزی 
اســتان همدان به کدامین ســمت در حرکت 
اســت؟ چرا بایــد درمورد خریــد محصولات 
کشــاورزی، باغی و زارعی استان، کشاورزان 
دچار مشــکل باشــند؟ آیا مدیران کشاورزی 
به عنوان  وظیفــه ای  کــه  نمی دانند  اســتان 
برنامه ریزی در ســطح شهرستان را در حوزه 
کشــاورزی و باغداری بر عهده دارند؟ و اینکه 
چرا برنامه درســتی در عرصه میزان کاشــت 
و نظارت بر آن از ســوی مدیرت کشــاورزی 
استان در ســطح شهرستان انجام نمی پذیرد؟ 
این ها سؤالاتی اســت که می توان از مدیریت 
ارشــد اســتان در خصــوص چرایــی عــدم 
فرآوری محصولات  در حوزه  ســرمایه گذاری 
داشــت و یا اینکه چرا باید یک مدیر کارخانه 
با عــدم پذیرش محصول، نعمت تولیدشــده 
و زحمت کشــاورز استان به ســمت نابودی 
و قهقرا ســوق دهد و درعین حال بخشــی از 
خرید خــود را به محصولات دیگر اســتان ها 
اختصاص دهــد ودرعین حال به کســی هم 

نباشد؟ پاسخگو 


